

جدول مقارنة للمواد قبل/ بعد التعديل

للشركة السعودية لانتاج الأنابيب الفخارية (شركة مساهمة مدرجة)

المادة	النص قبل التعديل	النص بعد التعديل
المادة السابعة رأس المال	حدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ (150,000,000) مائة وخمسين مليون ريال سعودي، مقسماً إلى (15,000,000) خمسة عشر مليون سهم اسمي متساوي القيمة، قيمة كل منها (10) عشرة ريالات سعودية، وجميعها أسهم عادية مقابل حصص نقدية، والمدفوع منه نقداً بالكامل مبلغ (150,000,000) مائة وخمسين مليون ريال سعودي، وقد تم إيداع المبالغ النقدية المدفوعة من رأس المال المصدر لدى أحد البنوك المرخص لها.	حدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ (45,428,750) خمسة وأربعين مليوناً وأربعمائة وثمانية وعشرين ألفاً وسبعمائة وخمسين ريالاً سعودياً، مقسماً إلى (4,542,875) أربعة ملايين وخمسمائة واثنين وأربعين ألفاً وثمانمائة وخمسة وسبعين سهماً اسمياً متساوي القيمة، قيمة كل منها (10) عشرة ريالات سعودية، وجميعها أسهم عادية مقابل حصص نقدية والمدفوع منه نقداً بالكامل مبلغ (45,428,750) خمسة وأربعين مليوناً وأربعمائة وثمانية وعشرين ألفاً وسبعمائة وخمسين ريالاً سعودياً، وقد تم إيداع المبالغ النقدية المدفوعة من رأس المال المصدر لدى أحد البنوك المرخص لها.
المادة الثامنة الاكتتاب في الأسهم	اكتتب المساهمون في كامل أسهم رأس المال المصدر البالغة قيمته (150,000,000) مائة وخمسين مليون ريال سعودي مدفوعة بالكامل.	اكتتب المساهمون في كامل أسهم رأس المال المصدر البالغة قيمته (45,428,750) خمسة وأربعين مليوناً وأربعمائة وثمانية وعشرين ألفاً وسبعمائة وخمسين ريالاً سعودياً، مدفوعة بالكامل.

Comparison Table of the Articles Before / After Amendment

For Saudi Vitrified Clay Pipes Company (a Listed Joint Stock Company)

Article	Text Before Amendment	Text After Amendment
Article Seven Share Capital	The issued share capital of the Company is set at SAR 150,000,000 (one hundred and fifty million Saudi Riyals), divided into 15,000,000 (fifteen million) nominal shares of equal value, the value of each being SAR 10 (ten Saudi Riyals). All shares are ordinary shares issued against cash contributions, and the amount paid thereof in cash in full is SAR 150,000,000 (one hundred and fifty million Saudi Riyals). The cash amounts paid in respect of the issued share capital have been deposited with a licensed bank.	The issued share capital of the Company is set at SAR 45,428,750 (forty-five million four hundred and twenty-eight thousand seven hundred and fifty Saudi Riyals), divided into 4,542,875 (four million five hundred and forty-two thousand eight hundred and seventy-five) nominal shares of equal value, the value of each being SAR 10 (ten Saudi Riyals). All shares are ordinary shares issued against cash contributions, and the amount paid thereof in cash in full is SAR 45,428,750 (forty-five million four hundred and twenty-eight thousand seven hundred and fifty Saudi Riyals). The cash amounts paid in respect of the issued share capital have been deposited with a licensed bank.
Article Eight Subscription to Shares	The shareholders have subscribed to all the shares of the issued share capital amounting to SAR 150,000,000 (one hundred and fifty million Saudi Riyals), fully paid.	The shareholders have subscribed to all the shares of the issued share capital amounting to SAR 45,428,750 (forty-five million four hundred and twenty-eight thousand seven hundred and fifty Saudi Riyals), fully paid.